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COVID пандемията изсветли много от проблемите във фармацевтичния сектор, а дигитализацията дава

инструменти за решаването им и изводът е, че те трябва да се използват пълноценно. Това заяви по време на

дискусията „Дигитално здраве“ Анжела Мизова, зам.-председател на Българския фармацевтичен съюз. Тя

обясни, че по време на пандемията е бил наблюдаван затруднен достъп до някои лекарства, изразяващ се в

недостиг, липса, „временна неналичност“, според някои определения, но е станало ясно, че едни аптеки са

получавали заявените количества, а на други е било отказвано по неясни критерии.
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